

英文期中，期末考電腦答案卡劃卡提醒

1. 答案卡前3欄劃卡注意事項：

- a. 務必用2B或HB鉛筆劃卡，且應劃滿並清晰。
- b. 題組、班級代號及學號，劃錯或漏劃將扣10分。

2. 題組有分1或2或3，請按照所拿到的備選答案卷的題組劃卡作答，題組標示於試卷的右上角。

3. 不知班級代號的同學，請務必考前確認。

4. 期末考：期末考因為會加考寫作，故在聽力及閱讀測驗結束後，答案卡及備選答案卷將立即收回，接著發寫作考卷，所以請同學一定要立即在答案卡上作答，以免錯過劃卡時程。

Important notice for how to mark Practical English exam computer card

1. Computer card:

- a. Use a 2B or HB pencil. Make sure the markings are clear and legible.
- b. 10 points will be deducted from the exam grade for any unmarked or incorrectly marked version number, class number and/or student ID number.

2. Version number:

Mark the version number (1, 2, or 3) on your computer card according to version number printed in the upper right corner of your exam paper.

3. Class number:

Students who are not sure of their class number, please verify with the exam proctor before the exam begins.

4. Final exam: Computer cards and exam question papers will be collected immediately right after the listening and reading sections are over. Then, the writing section will proceed. So, please mark your answers on your computer card at the same time as you answer the questions.